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I z b a  ł ó d z k a

O d z n a c z e n i e  a d w o k a t ó w  
I z b y  Ł ó d z k i e j .  Uchwałą Rady 
Państwa z dnia 23.VI.1976 r. został od
znaczony K r z y ż e m  K a w a l e r s 
k i m O r d e r u  O d r o d z e n i a  P o l 
s k i  aidw. Eugeniusz Kurkowski, radca 
prawny — za wybitne zasługi w pracy 
zawodowej i społecznej. Uchwałą zaś 
Rady Głównej Automobilklubu Polski

z dnia 11.XII.1976 r. został odznaczony 
Złotą Odznaką Honorową Automobil
klubów Polski adw. Edward Król, czło
nek Zespołu Adwokackiego Nr 10 w 
Łodzi, w związku z jego trzydziestolet
nią działalnością społeczną na polu mo
toryzacji w naszym kraju.

adw. Juliusz Leszczyński

I z b a  o p o l s k a

W dniach od 20 do 23 stycznia br. 
delegacja Rady Adwokackiej w Opolu 
w składzie: dziekan — adw. Jerzy Ja
siński, prezes WKD — adw. Bolesław 
Bigda i adw. Leonard Olejnik złożyła 
wizytę Kolegium Adwokatów w Pocz
damie na zaproszenie dziekana tegoż 
Kolegium adw. Joachima Ziegnera. Wi
zyta stanowiła kontynuację wielolet
nich kontaktów między obu zaprzyjaź
nionymi korporacjami, mając jedno
cześnie charakter ściśle roboczy. Obie 
strony bowiem poświęciły wiele uwagi 
zorganizowaniu wspólnego sympozjum 
na terenie Polski, ustalając orientacyj
ny termin oraz tematykę spotkania 
szkoleniowego, którego wszelkie dalsze 
szczegóły zostaną omówione podczas

rewizyty w Opolu delegacji Kolegium 
Adwokatów w Poczdamie.

Delegacja była goszczona również 
przez prezesa Sądu Okręgowego w 
Poczdamie, który jest jednocześnie 
prezesem Zarządu Okręgowego Zrze
szenia Prawników NRD. Przekazał on 
za pośrednictwem delegacji list na rę
ce prezesa Zarządu Wojewódzkiego 
ZPP w Opolu, mianowicie prokuratora 
wojewódzkiego Tadeusza Drygalskiego.

Przyjęcie delegacji polskiej przez ko
legów z Poczdamu oraz przyjazna at
mosfera towarzysząca wizycie świad
czyły wymownie o celowości nawiąza
nych kontaktów oraz o ich dalszym 
dynamicznym rozwoju.

adw. J.J.

I z b a  s z c z e c i ń s k a

Rada Adwokacka w Szczecinie zor
ganizowała w dniu 22 stycznia br. na
radę z nowo wybranymi kierownikami 
zespołów, zapraszając również do 
udziału w tej naradzie przedstawicieli 
organizacji politycznych oraz wizyta
torów, członków Wojewódzkiego Zes
połu Wizytatorów.

Naradę otworzył i przewodniczył 
dziekan adw. Józef Czyżewski. Wice
dziekan adw. Jerzy Zaniemojski omó

wił program kadencyjny Rady oraz 
bieżące zadania organów samorządu 
adwokackiego, a następnie dokonał oce- 
nyny kampanii sprawozdawczo-wybor
czej oraz oceny działalności zespołów 
adwokackich Izby. Podkreślił przy tym, 
że realizacja założeń programu kaden
cyjnego, pełne wykonanie zadań sto
jących przed organami samorządu i 
adwokaturą szczecińską oraz uzyskanie 
wysokiej oceny społecznej dla adwoka-
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tury wymagają stałego podnoszenia po
ziomu ideowego, nieprzerwanego dos
konalenia zawodowego i ciągłego dos
konalenia postaw etycznych wszystkich 
członków Izby.

Skarbnik Rady adw. Lucjan Bocz- 
kowski omówił problemy sprawozdaw
czości finansowej i wskazał na potrze
bę przestrzegania terminowości.

Członek Rady adw. Paweł Hatowski, 
przewodniczący WZW, omówił uchy
bienia w pracy zespołów, jakie zostały 
stwierdzone w toku wizytacji odbytych 
w 1976 roku. Uchybienia te miały w za
sadzie charakter formalny i były w 
dużym stopniu natychmiast usuwane. 
Działalność kierowników zespołów w 
obecnej kadencji powinna mieć przede 
wszystkim charakter profilaktyczny, 
aby wyeliminować dzięki temu zacho
dzące jeszcze drobne uchybienia for
malne.

Następnie przystąpiono do dyskusji.
Adw. Kazimierz Sibilski, zastępca 

kierownika Zespołu Adwokackiego 
Nr 6 w Szczecinie i zarazem I sekretarz 
POP PZPR przy Radzie Adwokackiej, 
stwierdził, że program kadencyjny Ra
dy został omówiony na zebraniu orga
nizacji partyjnej i uzyskał dodatnią 
ocenę. Dyskutant zaproponował, aby 
możliwość korzystania z lektoratu ję
zyka obcego mieli nie tylko aplikanci, 
ale również adwokaci, którzy będą mie

li zamiar uczyć się obcego języka lub 
umiejętność tę doskonalić. Warto się 
zastanowić nad tym, żeby zwiększyć 
zakres oddziaływania ideowego organi
zacji politycznych przez udostępnienie 
szkolenia społeczno-politycznego, pro
wadzonego w tych organizacjach, 
wszystkim członkom Izby. Trafny jest 
postulat opracowania planu pracy zes
połów, w szczególności kalendarza zeb
rań, uwzględniającego ich tematykę

Adw. Edward Krzywonos, kierownik 
Zespołu Adwokackiego Nr 8 w Szcze
cinie, zwrócił uwagę na znaczny wzrost 
kosztów zespołu, dochodzący w niektó
rych wypadkach do 100%- Wysokie 
koszty utrudniają prawidłową działal
ność zespołu, a dalszy ich wzrost może 
rzutować ujemnie na poziom zawodo
wy i merytoryczne wyniki pracy adwo
katów.

Adw. Jerzy Marski, kierownik Zes
połu Adwokackiego Nr 1 w Szczecinie, 
zwrócił uwagę na anachroniczne stawki 
niektórych wynagrodzeń adwokackich. 
Mogą one budzić wrażenie, że adwokat 
przyjmujący sprawę i pobierający tak 
niskie wynagrodzenie za swoje czynno
ści nie dołoży właściwych starań przy 
prowadzeniu sprawy.

Naradę podsumował dziekan adw. 
Józef Czyżewski oświadczając przy 
tym, że Rada uwzględni zgłoszone po
stulaty i wnioski.

adw. J.Z.


